








































 

Besöksadress: Skogsbovägen 9–11, 134 81 Gustavsberg  •  Postadress: Värmdö kommun, 134 81 Gustavsberg 
Växel 08-570 470 00  •  varmdo.kommun@varmdo.se  •  www.varmdo.se  •  Org.nr. 01-212000-0035 
 

  
2018-03-26 

Handläggare Diarienummer 

Sofia Elrud 

Plan- och exploateringsenheten 
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 Föreningen Stavsnäs by 

Angående inkommen skrivelse från föreningen Stavsnäs by 

Föreningen har uppmärksammat planarbetet för Detaljplan för fastigheten Stavsnäs 

1:20, som var ute på samråd 2017-01-30 till 2017-02-20. I brevet framförs synpunkter 

och önskemål som bemöts nedan. Planarkitekt Sofia Elrud har även haft kontakt med 

föreningen kontinuerligt under arbetets gång. 

 

Synpunkter angående planprocessen besvaras nedan, medan innehållet i planförslaget 

behandlas vid kommunstyrelsens planutskotts sammanträde i samband med beslut om 

granskning. Brevet har även registrerats och behandlas som inkommande yttrande under 

samrådsskedet i planärendet. 

 

Normalt ska en detaljplan inte ändras eller upphävas förrän genomförandetiden har gått 

ut. Men med berörda fastighetsägares godkännande är det ändå möjligt (Plan- och 

bygglag 2010:900 4 kap 39 §). Eftersom detta planförslag endast omfattar en fastighet 

och inte syftar till någon nybyggnation har enbart kommunen som är ägare till 

fastigheten ansetts vara berörd i denna bemärkelse.  

 

Planarbetet har bedrivits med standardförfarande, men efter samrådet har det väckts ett 

stort engagemang i byn och ett betydande intresse från allmänheten har uppdagats. Av 

den anledningen kommer planarbetet övergå till ett utökat förfarande i samband med 

granskningsskedet, i enlighet med PBL 5 kap 18 §. Att växla förfarande på detta sätt 

innebär i praktiken att granskningen kommer att kungöras i Nacka Värmdö Posten, 

istället för kungörelse i samband med samrådet som vid utökat förfarande från start. 

 

Eftersom granskningen fortfarande återstår, då den som vill kommer att ha möjlighet att 

lämna synpunkter även om man inte gjort det i samrådet, så ser vi ingen anledning att 

hålla ett förnyat samråd. Efter granskningen tar kommunen ställning till hur man går 

vidare med planarbetet med anledning av inkomna yttranden. 

De synpunkter som inkommit efter samrådstiden kommer nu också att tas med i 

samrådsredogörelsen, som är en del av granskningshandlingarna. 

 

De sakägare som ingick i samrådskretsen är endast de närmaste grannarna (se 

fastighetsförteckningen), eftersom planen inte syftar till någon nybyggnation blir 

påverkan på omgivningen mycket begränsad. Alla som vill har dock möjlighet att lämna 

skriftliga synpunkter och på så sätt skaffa sig eventuell rätt att överklaga. Underrättelse 

kommer att meddelas den ursprungliga samrådskretsen och de som hittills yttrat sig. 

Underrättelsen publiceras även på kommunens hemsida, anslås på anslagstavlan på 
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kontaktcenter i kommunhuset och kungörs som nämnt ovan i Nacka Värmdö posten. 

Vilket är brukligt för detaljplaner med utökat förfarande. 

 

Vi ser positivt på att föreningen väckt debatten om byggnadernas framtid och att planen 

uppmärksammas och diskuteras. Vi har för avsikt att ett reviderat förslag offentliggörs 

för granskning innan sommaren. 

 

 

Sofia Elrud 

Planarkitekt 

 


